
LEDENVERGADERING 19-02-2024 „DE VALK” 20.00 UUR. 
 
 
Aanwezig :  

   
 

 
 

   
Opening: Toine opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en is zeer verheugd met 

de opkomst. 
 

Aanvullingen en mededelingen: 
Geen aanvullingen maar de Toine bedankt iedereen voor het insturen van de ideeën 
voor een 50+ uitstap. We gaan hier zeker rekening mee houden.  
 

Verslag ledenvergadering 2022: 
Gerard leest dit voor en hierover zijn geen op- en/of aanmerkingen.  

 
Financieel verslag over 2023: 

 
 

  
 

  
 

Verslag kascommissie: 
    

    
  

 
Toelichting activiteiten 2023: 

Maartje geeft een toelichting op de gehouden activiteiten. 
De wandeling in januari was in de buurt van de Kaasboerin, uitgezet door Bart van 
Eijk. Activiteit wordt altijd goed ontvangen en willen we elk jaar organiseren. 
Buurtfeest was wel weer ouderwets gezellig. 

  Ook hebben we weer een buurtkamp gehouden op 't Hof en alle kinderen en leiding 
waren zeer enthousiast. Het was wel regenachtig weer maar op deze locatie kun je 
ook binnen goed iets organiseren. Pasen viel tegelijkertijd met het kamp zodat we hier 
geen extra activiteit voor hebben georganiseerd. 
Voor het bowlen met de kinderen van groep 4 t/m 8 en tieners zijn we deze keer in 
Tilburg bij De Voltage geweest. 
De motortourrit is vanwege geen animo helaas niet doorgegaan. 
Met de 50+ uitstap hebben we een fietstocht met terrasje gedaan en een bezoek aan 
het Vond museum en natuurlijk afgesloten met een hapje en een drankje. 
De gezinsactiviteit hebben we op 1 juli gehouden in de vorm van een American Party. 
Wij zorgden voor het eten en de deelnemers brachten zelf stoelen en drank mee. Het 
weer was niet zo als voorgaand jaar en ’s-avonds koelde het flink af. Toch een 
geslaagde activiteit.  
Ook hebben we een wijn-/bierproeverij gehouden bij La gare. Was goed voorzien.  
Zoals elk jaar gaan we met de jeugd t/m groep 5 naar de overdekte speeltuin De 
Hooiberg in Bladel. Dit is elk jaar ook weer een succes. 
We zijn met de tieners gaan paintballen bij “De Reusel”. Dit was een geslaagde 
activiteit maar blijft een moeilijke doelgroep. 
We hebben een workshop borrelplank maken gehad in Lage Mierde. De deelnemers 
waren hier ook zeer enthousiast over. 

16 leden

Bestuur: Afgemeld Daphne en Hanneke.
Afgemeld: 2 leden

A. en D. hebben de kas (digitaal) gecontroleerd. Namens de kascommissie zegt Ad 
dat alles weer pico bello in orde was en de penningmeester een dikke 10 verdient, 
tevens wordt het bestuur decharge verleend.

Thijs licht het financieel verslag toe. F. vraagt of er van Brofiber iets ontvangen is. 
Ja, € 150,--. Ook benadrukt Toine nog eens dat, als er buurtleden 
meedoen (mee willen doen) met de Vriendenloterij en onze vereniging opgeven als 
begunstigde dit heel lucratieve inkomsten zijn voor de buurtvereniging terwijl dit voor 
niemand extra kosten met zich meebrengt. Verder waren er geen op- en/of 
aanmerkingen.



De jaarlijks terugkerende reanimatiecursus (inclusief AED) was dit jaar 1 avond omdat 
er maar 9 aanmeldingen waren. 
Sinterklaasviering, welke verzorgd wordt door de scouting uit Hilvarenbeek, was weer 
gezellig.  
Kerststukjes maken was een succes. ’s-Middags, nadat de stencil was rondgemaild, 
was het maximum aantal deelnemers bereikt. We hebben met behulp van Sandra nog 
een 2e avond kunnen plannen zodat we niemand hebben hoeven teleurstellen.  
De Kerstactiviteit is niet doorgegaan. We zijn nog aan het bedenken in welk format we 
dit willen gaan gieten. 
De filmmiddag is niet doorgegaan omdat De Kei gesloopt was en er geen geschikte 
locatie gevonden kon worden door het Overkoepelend Orgaan der Reuselse 
buurtverenigingen. 

 
Verkiezing bestuursleden: 

Daphne is aftredend en herkiesbaar. De voltallige vergadering gaat akkoord met haar 
herverkiezing.  
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

Sluiting: Toine bedankt iedereen voor hun komst, enthousiasme en inbreng. 

Rondvraag: F. miste een thema bij de ledenvergadering, hebben we wel aan
gedacht maar wisten niet goed welk thema. Ideeën zijn welkom.
P. geeft aan of het een mogelijkheid is om de tieneractiviteit te combineren met 
andere buurtverenigingen. We nemen dit mee. Ook zegt hij dat er nogal wat 
immigranten in de buurt wonen. We zijn ons hiervan bewust, hebben hier 
ook al wel wat moeite in gestoken maar het blijft moeilijk.
J. vond de opbrengst van het oud papier (€ 964,30) tegenvallen. In de 
praktijk blijkt dat er minder papier opgehaald wordt.
D. vraagt of de proeverij gesplitst kan worden in een aparte bier- en een aparte 
wijnproeverij. Dit is moeilijk omdat wijnproeverij bij een wijnhandelaar ook 
inhoudt dat er wijn gekocht wordt. Deze zien het niet als een uitstapje wat wel onze 
bedoeling is.
J. vraagt of het de bedoeling is dat we als buurtvereniging geld oppotten. Dit is zeker 
niet de bedoeling maar zoals eerder uitgelegd willen we in het jubileumjaar (2026) 
goed uitpakken met minimale kosten voor de buurtleden.
P. complimenteert het bestuur met de georganiseerde activiteiten. Wordt zeer op 
prijs gesteld.
Gerard geeft aan dat er dit jaar weer Paasstukjes gemaakt gaan worden en wel op 11 
maart.


